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ZAPISNIK 

sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 31. siječnja 2019. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 18:00 sati 

 

 

SJEDNICI SU BILI NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Josip Špoljar – predsjednik Općinskog vijeća, Blanka Glavica-Ječmenica,  Krunoslav 

Eršegović, Marijan Fatiga, Dragutin Kišić, Josip Vrbanec, Franjo Benkus, Stjepan Ivančević, 

Marko Jurinjak, Željko Krobot, Mario Možanić,  Tomica Korpar i Vjekoslav Bahun  

NENAZOČNI:  Branko Mavrek i Ivica Inkret 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Damir Šprem - načelnik Općine Maruševec; Mario Klapša – zamjenik načelnika; Anica 

Vincek – voditeljica Službe za financije i proračun; Dragica Korpar - voditeljica zapisnika;  

Renato Podbojec. 

 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

T. Korpar – pitanje načelniku - već duže je aktualna tema ukidanje radnog vremena 

trgovinama nedjeljom, koje je vaše mišljenje o tome i da li će se pokušati razgovarati sa 

vlasnicima trgovina da se i na području Općine Maruševec ukine rad nedjeljom, kako bi i 

radnici u trgovinama imali slobodnu nedjelju za obitelj. 

Načelnik – razmišljamo o tome. Tu moramo razgraničiti zabranu rada nedjeljom i ukidanje 

rada nedjeljom. Mi samo možemo dogovorno dogovoriti ukidanje rada nedjeljom, ne možemo 

zabraniti rad nedjeljom jer to se rješava zakonima i nije u nadležnosti jedinica lokalne 

samouprave. Općina Vinica je već pokušala sa time ali trgovina MEC se tome isključivo 

protivila i dogovor nije uspio. Ukoliko mi sami ukinemo rad nedjeljom trgovcima na našem 

području, postoji mogućnost da nas netko može naknadno tužiti za omogućavanje ekstra 

profita susjednim trgovcima koji imaju omogućen rad nedjeljom. Mi tu razgovaramo i sa 

susjednim općinama i sa trgovačkim lancima, npr. KTC je izjavio da će sam zatvoriti trgovinu  

nedjelju u Ivancu. O tome razmišljamo i razgovaramo i nadamo se da ćemo o tome uspjeti. 

T. Korpar – uputa zamjeniku načelnika, možda bi bilo dobro da se ljudima koji nisu dovoljno 

informatički educirani. slože i objave upute na Internet stranici o tome kako se skidaju 

materijali za sjednicu. Format je dobar samo da ih se još uputi kako se materijali skidaju. 

Zamjenik načelnika – može se uputa staviti, to je sada prvi put dana takva inicijativa. Prilikom 

objave materijala za ovu sjednicu bilo je kratko, par sati došlo do tehničkih poteškoća sa 

skidanjem materijala, ali to je brzo ispravljeno. 

V. Bahun – vozi se često po cesti u Čalincu od Korpara u brijeg prema zviri i uvidio je da bi 

bilo bi dobro da se gore na cesti postavi jedno prometno ogledalo radi bolje preglednosti kod 

izlaska na cestu. 

Načelnik – financijski postava ogledala nije nikakav problem, a Mario će to pregledati i 

utvrditi da li postoje tehničke mogućnost da se to postavi. 

V. Bahun –  grof Pongratz  počeo je saditi šume na svim parcelama koje je u međuvremenu 

kupio, a koje su prije bile oranice ili livade, možda bi bilo dobro da mu kao Općinsko vijeće 

nekim aktom damo naznaku da on ne može saditi šume po svim parcelama jer zna se što su 

šume, a što su livade i oranice. Na koji način da mi reagiramo na Vijeću da on to baš ne bi 

mogao tako raditi. 

Načelnik – već prije godinu dana smo o tome razgovarali. Poljoprivredna inspekcija ima svoje 

mišljenje i pravilo za prenamjenu zemljišta, pa tko poljoprivrednog u šumsko zemljište može 



 

2 

 

svaki napraviti, ali iz šumskog u poljoprivredno ne može. Pogotovo je to moguće na rubnim 

parcelama, kao što je to slučaj u Maruševcu sa parcelama koje kupuje Pongratz. On je i 

osobno za to zainteresiran jer je Pongratz zasadio šume i tik do njegovih parcela. HEP je u 

sporu sa Pongratzom jer bia Pongratz trebao porušiti drveće ispod dalekovoda i ništa ne može 

postići. Ispitali smo poljoprivrednu inspekciju o tome i tu smo nažalost kao Općina nemoćni. 

D. Kišić – na tragu pitanja iz prošle sjednice Općinskog vijeća i obavijesti pročitane na 

portalima da su sve jedinice lokalne samouprave prijavile dobre projekte na javni poziv LAG-

a Sjeverozapad, pita da li je Općina Maruševec prijavila projekt nogometnog igrališta u 

Donjem Ladanju i kada se može očekivati realizacija ovog projekta. 

Načelnik – prijavljen je projekt u visini od 569.422,00 kune. Svaka jedinica dobiva 

252.000,00 kuna za realizaciju projekta. Sutra ili najkasnije u ponedjeljak objavljujemo 

natječaj za odabir izvođača radova. Najprije je rok za prijavu projekta bio do 7.12.2018.g., a 

onda je rok produžen na 7.1.2019.g.  zbog nekih jedinica koje nisu imale riješene vlasničke 

odnose i potrebne dozvole.  Uglavnom sa radovima se kreće  kroz 15 dana, nakon provedbe 

postupka nabave.. 

D. Kišić – upit mještana iz Selnika za njihov društveni dom u Selniku. Šta će se poduzeti po 

tom pitanju i u kojem smjeru idu aktivnosti. 

Načelnik – projekt imamo, reviziju projekta još nismo napravili. Trenutno je tu deponija 

materijala za Aglomeraciju. Nije točna priča da je načelnik prodao zemljište za Aglomeraciju, 

tu je izvođaču samo odobrena privremena deponija jer materijal se mora negdje deponirati. 

Trenutno ćemo prijaviti društveni dom u Maruševcu prijaviti za dobivanje sredstava za 

obnovu, a zatim trebamo završiti društvene domove u  Jurketincu i Novakima i onda možemo 

ići raditi taj društveni dom. 

D. Kišić – noćna javna rasvjeta neko vrijeme nije svijetlila u Jurketincu iza pola noći, ali sada 

su rekli da svijetli i da je problem otklonjen. 

Načelnik – Elektra Ivanec i Vinica su uključile i Jurketinec u cjelonočni režim javne rasvjete, 

ali je Elektra Varaždin nešto radila na mreži i greškom su uključili  ponovno stari režim rada. 

V. Bahun – što je sa javnom rasvjetom kroz „Lackovicu“. 

Načelnik – imamo problem sa gospodinom Blažunajem koji ne dozvoljava da se na njegovom 

zemljištu zakopaju stupovi za javnu rasvjetu i rasvjeta se seli na drugu stranu ceste. 

Troškovnik je 102.000 kuna i mi imamo sredstva za to osigurana. Uglavnom HEP je dobio 

osporavanje projekta od strane Blažunaja, te se ide na drugu stranu ceste. Sa investicijom se 

kreće  na proljeće. 

M. Fatiga – u razgovoru sa roditeljima osnovno školske djece dobio je informaciju da djeca 

prakticiraju na tjelesnom košarku i dobivaju iz toga ocjene, ali poslijepodne nemaju pristup 

dvorani i nemaju gdje trenirati košarku. Predlaže da se jedno igralište u Općini opremi sa 

koševima. 

Ž. Krobot – u Donjem Ladanju je košarkaško igralište i svi mogu doći trenirati košarku u D. 

Ladanje. 

V. Bahun – i Dječji vrtić Maja Pčelica ima košarkaško igralište 

Načelnik – vijećnik Fadiga mislio je  predložiti Ločnjak za opremanje koševima i nije 

problem da se to riješi. 

Ž. Krobot – da li su naručene table sa natpisom Donje Ladanje za obilježavanje naselja u 

Donjem Ladanju. 

Načelnik – table su naručene. 

M. Jurinjak – prije par mjeseci on je isto spomenuo prijedlog za košarkaško igralište na 

Ločnjaku. Kada je u planu izgradnja nogostupa u Čalincu od zdenca do škole. 

Načelnik – tokom ove godine raditi će se nogostup od zdenca do gmajne u Čalincu. Raditi će 

se i košarkaško igralište u Maruševcu na Ločnjaku. 
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Načelnik – želio bi izvijestiti vijećnike da je Općina Maruševec vezano uz upravni spor o 

imenovanje pročelnice, danas dobila presudu Upravnog suda u Zagrebu kojom se odbija tužba 

Renata Podbojeca i potvrđuje zakonitost rješenja o imenovanju pročelnice koje je donio 

općinski načelnik na prijedlog Povjerenstva za provedbu natječaja. Znači da je Povjerenstvo 

na čelu sa gospođom Blankom pravilno provelo natječaj i dobro odradilo posao. 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

                                                                 DNEVNI RED 

1. Pitanja i prijedlozi vijećnika (Točka je apsolvirana) 

2. Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 20. 

prosinca  2018.g. 

3. Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu 

4. Donošenje Odluke o komunalnoj naknadi 

5. Donošenje Odluke o određivanju djelatnosti koje se smatraju komunalnim djelatnostima 

6. Donošenje Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti 

7. Donošenje Odluke o određivanju komunalnih djelatnosti koje se obavljaju na temelju 

ugovora 

8. Donošenje Odluke o određivanju komunalne djelatnosti koja se obavlja na temelju 

ugovora o koncesiji 

9. Donošenje Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i 

smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

10. Donošenje Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Općine 

Maruševec 

11. Donošenje Izmjene i dopune Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave 

12. Donošenje Odluke o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka iz 

Proračuna Općine Maruševec 

13. Donošenje Rješenja o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Općine 

Maruševec 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red.  

 

 

 

 

Točka 2. 

Primjedbi na zapisnik sa 13. sjednice Općinskog vijeća nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

                                                     ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 20. prosinca 

2018. godine. 

   

  

                                       

Točka 3. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu 

B. Glavica-Ječmenica – s obzirom na naša pitanja i našu nemogućnost kao vijećnika da u 

određenim situacijama djelujemo na svojem području, donošenje ovih odluka je sada prilika i 

mogućnost kada u određenim segmentima možemo regulirati život na našem području. 
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B. Glavica-Ječmenica  – članak 12. stavak 1. u prijedlogu Odluke je prihvatljiv. Dakle na taj 

način stimuliramo razvoj  poljoprivredne proizvodnje. Sa stavkom 2. koji se odnosi na 

poticanje razvoja Poduzetničke zone Selnik također se slaže, ali bi tu na kraju stavka dodala 

riječi „za objekte namijenjene proizvodnji“. Na taj način istaknuli bi da potičemo izgradnju i 

otvaranje proizvodnih objekata u kojima će onda doći i zapošljavanje, a ne npr. izgradnju 

skladišta i sl.      

 

Načelnik - slaže se sa prijedlogom djelomično, jer treba se u obzir uzeti i cijena zemljišta u 

Poduzetničkoj zoni. Ako vijećnici tako odluče može  se prihvatiti ovaj amandman. 

             

Predsjednik je dao na usvajanje predloženi amandman vijećnice Blanke Glavica-Ječmenica da 

se u članku 12. stavku 2. na kraju stavka dodaju riječi „za objekte namijenjene proizvodnji“.  

 

Općinsko vijeće je sa 12. glasova za i 1 suzdržan prihvatilo predloženi amandman. 

 

Općinsko vijeće sa 12  glasova za i 1 suzdržan donosi 

 

ODLUKU O KOMUNALNOM DOPRINOSU 

 

 

Točka 4. 

D. Korpar – obrazložila je prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi 

 

Načelnik – predlaže slijedeći amandman na prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi: u članku 

13. iza stavka 1. dodaju se novi stavci 2. i 3. koji glase: 

„Na obrazloženi i dokumentirani zahtjev Vatrogasne zajednice Općine Maruševec od plaćanja 

komunalne naknade na godinu dana Općinsko vijeće Općine Maruševec može svojim 

zaključkom u potpunosti osloboditi  35 obveznika sa područja Općine Maruševec koji su 

operativni vatrogasci ili nositelji zajedničkog domaćinstva u kojem živi operativni vatrogasac 

za kojeg je Vatrogasna zajednica Općine Maruševec zatražila oslobođenje od plaćanja 

komunalne naknade. 

Ukoliko traži oslobođenje iz prethodnog stavka ovog članka, Vatrogasna zajednica Općine 

Maruševec dužna je najkasnije do 15. siječnja tekuće godine dostaviti u Jedinstveni upravni 

odjel Općine Maruševec zahtjev za oslobođenje od plaćanja komunalne naknade operativnih 

vatrogasaca u tekućoj godini.  Uz zahtjev Vatrogasna zajednica dužna je dostaviti spisak 

operativnih vatrogasaca za koje traži oslobođenje od plaćanja komunalne naknade. Na spisku 

operativnih vatrogasaca  mogu se nalaziti isključivo osobe koje udovoljavaju svim uvjetima 

propisanim Zakonom o vatrogastvu za operativne vatrogasce, a spisak  obavezno treba 

sadržavati ime i prezime operativnog vatrogasca i njegovu adresu, a ukoliko operativni 

vatrogasac nije obveznik plaćanja komunalne naknade uz njegove podatke obavezno treba 

navesti i ime i prezime obveznika plaćanja komunalne naknade za domaćinstvo u kojem živi 

operativni vatrogasac. Za točnost podataka na dostavljenom spisku operativnih vatrogasaca 

odgovara Vatrogasna zajednica Općine Maruševec.“ 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi amandman. 
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T. Korpar – da li se Odluka o vrijednosti boda za izračun komunalne naknade može upisati u 

Odluku o komunalnoj naknadi kako bi sve bilo na jednom mjestu i preglednije. 

D. Korpar – Odluka o vrijednosti boda ne može se unositi u Odluku o komunalnoj naknadi, 

jer ta Odluka se sukladno Zakonu o komunalnom gospodarstvu donosi kao zasebna odluka. 

D. Kišić – da li će se sada utvrditi i stvarne površine stambenog prostora jer svi znamo da 

trenutni podaci o površinama sa kojima se raspolaže nisu posve točni i postoji dosta 

odstupanja, tako da tu sada nisu svi obveznici u istom položaju. 

Načelnik – sada se kreće  sa sadašnjim postojećim površinama, ali će se te površine tokom 

godine  revidirati i za sve obveznike će se utvrditi stvarne površine stambenog prostora. 

B. Glavica – člankom 13. definirane su kategorije obveznika koje se u potpunosti oslobađaju 

od obveze plaćanja komunalne naknade. Tu su između ostalog navedeni i  obveznici koji su 

korisnici stalne novčane pomoći Centra za socijalnu skrb, a status su stekli na temelju važećih 

propisa o socijalnoj skrbi. Imamo tu ljude koji su kriterije za stalnu novčanu pomoć kod 

Centra za socijalnu skrb  stekli na temelju lažnih podataka, a to i svi sumještani znaju i zbog 

toga jako negoduju. Isto tako je sada i sa ovim projektom pomoć u kući u kojem pravo na 

gerontodomaćice koriste i osobe koje za to nemaju nikakvog opravdanja. Sada se postavlja i 

pitanje da li su ljudi sa 65 godina stvarno staračka domaćinstva jer znamo da se kriteriji 

vezani uz starost mijenjaju i da će se sada i uvjeti za starosnu mirovinu povisiti na 67 godina, 

pa ispada da mi još radno sposobne ljude oslobađamo od plaćanja komunalne naknade. Ali tu 

se u oslobođenjima izgubila kategorija domaćinstava koji imaju jako niske prihode, imaju 

tešku bolest u kući ili neke druge objektivne poteškoće zbog kojih nisu u mogućnosti platiti 

komunalnu naknadu, ta kategorija tu fali. Postoje obitelji koje jako teško žive i obitelji s 

bolesnom djecom, a oni tu nisu obuhvaćeni jer nemaju status korisnika stalne novčane pomoći 

Centra za socijalnu skrb. Na terenu postoji izrazito nezadovoljstvo ljudi zbog zlouporabe  

novčane pomoći Centra za socijalnu skrb od pojedinih korisnika koji tu naknadu koriste a na 

nju ustvari nemaju pravo jer su je stekli na temelju lažnih podataka.  

J. Špoljar - bacio bi akcent na tih 65 godina, budući da se ide sa tendencijom da bi se do 67 

godina radilo. Možda bi te godine za oslobođenje od plaćanja obveze komunalne naknade u 

tom kontekstu i trebalo povećati. 

Načelnik – ima opaska za socijalnu kategoriju. Mi možemo to uzeti u obzir i možemo donijeti 

Odluku da se korisnici socijalne pomoći ne oslobađaju od obveze plaćanja komunalne 

naknade, te si tu stvoriti obvezu u Proračunu koju kasnije ne budemo ni na koji način mogli 

naplatili. Što se tiče potrebe za oslobođenjem u slučaju siromaštva i bolesti, svatko tko će doći 

u Općinu i tražiti pomoć, uvijek će tu pomoć i dobiti jer tako je bilo i do sada. Takvim ljudima 

ćemo uvijek pomoći. Mora istaknuti da se naša socijalna osjetljivost u jako puno slučajeva i 

zloupotrebljava. Sreća je što nismo sami išli sa tim projektom zaželi i gerontodomaćicama već 

je nositelj projekta Crveni križ Varaždinske županije jer sve općine koje su same išle u taj 

projekt sada imaju jako puno problema. Kod zahtjeva za pomoć ima korisnika koji se 

istovremeno javljaju sa zahtjevima za pomoć Centru za socijalnu skrb, Općini i župnom 

Caritasu. Međutim sada postoji koordinacija između ove tri institucije i o svakoj odobrenoj 

pomoći se međusobno obavještavamo, tako da jedna osoba ne može više za istu namjenu 

koristiti pomoć na tri strane. Nazvala ga je jedna žena kada smo davali darove za Sv. Nikolu i 

rekla je kako Općina ništa ne daje za invalidne osobe. Predložio joj je da dođe ona sa tri takve 

obitelji na Općinu da se sa njima napravi sastanak, porazgovara i dogovori određeni oblik 

pomoći za takve obitelji. Za nekoliko dana ga je nazvala i rekla da ona nije uspjela njih 

sakupiti jer se ne žele odazvati i zahvalila se na susretljivosti. Veliki je problem sa 

utvrđivanjem tih invalidnih osoba jer oni se sami i njihove obitelji ne žele  odazvati za pomoć, 

a mi bez njihove suglasnosti i njihovog angažmana ne možemo rješavati određene stvari koje 

se na njih odnose. 
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B. Glavica Ječmenica – predložila je 2 amandmana na prijedlog Odluke o komunalnoj 

naknadi  

Amandman 1 – u članku 13. stavku 1. podstavak 3. mijenja se i glasi:  

„- obveznici koji žive u domaćinstvu u kojem su svi članovi domaćinstva stariji od 70 

godina.“  

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo amandman 1 vijećnice B. Glavica Ječmenica na 

prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi   

 

 

Amandman 2 – u članku 13. dodaje se novi stavak 4. koji glasi: 

„Na obrazloženi i dokumentirani zahtjev obveznika plaćanja komunalne naknade općinski 

načelnik može svojim zaključkom u potpunosti ili djelomično na razdoblje od godinu dana 

osloboditi od obveze plaćanja komunalne naknade obveznika čija se obitelj našla u izuzetno 

teškoj materijalnoj, socijalnoj ili zdravstvenoj situaciji.“ 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo amandman 2 vijećnice B. Glavica Ječmenica na 

prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi   

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi: 

 

ODLUKU O KOMUNALNOJ NAKNADI 

 

 

 

Točka 5. 

D. Korpar – obrazložila je prijedlog Odluke o određivanju djelatnosti koje se smatraju 

komunalnim djelatnostima  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU O ODREĐIVANJU DJELATNOSTI 

KOJE SE SMATRAJU KOMUNALNIM DJELATNOSTIMA 

 

 

Točka 6. 

D. Korpar – obrazložila je prijedlog Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU O POVJERAVANJU OBAVLJANJA 

 KOMUNALNIH DJELATNOSTI 

 

 

 

Točka 7. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o određivanju komunalnih djelatnosti koje se 

obavljaju na temelju ugovora 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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ODLUKU O ODREĐIVANJU KOMUNALNIH DJELATNOSTI 

KOJE SE OBAVLJAJU NA TEMELJU UGOVORA 

 

 

Točka 8. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o određivanju komunalne djelatnosti koja se 

obavlja na temelju ugovora o koncesiji 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU O ODREĐIVANJU KOMUNALNE DJELATNOSTI 

KOJE SE OBAVLJA NA TEMELJU UGOVORA O KONCESIJI 

 

 

Točka 9. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj 

jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU O VISINI PAUŠALNOG POREZA PO KREVETU, 

SMJEŠTAJNOJ JEDINICI U KAMPU I SMJEŠTAJNOJ JEDINICI  

U OBJEKTU ZA ROBINZONSKI SMJEŠTAJ 

 

 

Točka 10. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u 

vlasništvu Općine Maruševec 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU O ZAKUPU I KUPOPRODAJI 

POSLOVNOG PROSTORA U VLASNIŠTVU OPĆINE MARUŠEVEC 

 

 

 

Točka 11. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Izmjene i dopune Pravilnika o provedbi postupaka 

jednostavne nabave 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

IZMJENE I DOPUNE PRAVILNIKA 

O PROVEDBI POSTUPAKA JEDNOSTAVNE NABAVE 

 

 

Točka 12. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za redovito financiranje 

političkih stranaka iz Proračuna Općine Maruševec 



 

8 

 

J. Špoljar – obavijestio je Općinsko vijeće da će vijećnik Branko Mavrek zbog poslovnih 

obveza u Rijeci i drugdje staviti svoj mandat u mirovanje, a u Općinskom vijeću zamijeniti će 

ga slijedeća kandidatkinja sa liste Marija Herceg. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

ODLUKU O RASPODJELI SREDSTAVA ZA REDOVITO 

FINANCIRANJE POČITIČKIH STRANAKA IZ PRORAČUNA 

OPĆINE MARUŠEVEC 

 

 

 

Točka 13. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih 

priznanja Općine Maruševec. To je rješenje koje donosimo svake godine. Predlaže isti sastav 

Povjerenstva koji je bio i prošle godine 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

RJEŠENJE 

o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja 

Općine Maruševec 

 

I 

Osniva se Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja Općine Maruševec u 2019. godini (u 

daljnjem tekstu: Povjerenstvo). 

II 

Povjerenstvo se sastoji od 3 člana. 

           U Povjerenstvo se imenuju:   

           1.  MARIO KLAPŠA - za predsjednika 

           2.  JOSIP ŠPOLJAR, oec. - za člana 

           3.  MARIJAN FATIGA - za člana. 

III 

Povjerenstvo je dužno provesti postupak za dodjelu javnih priznanja Općine Maruševec u 

2019. godini i dostaviti Općinskom vijeću Općine Maruševec prijedlog za dodjelu javnih 

priznanja. 

IV 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

Sjednica je završila sa radom u  19:33 sati. 

 

 

 

    Voditelj zapisnika                                                                                 PREDSJEDNIK 

                                                                                                           OPĆINSKOG VIJEĆA 

_____________________                                                         __________________________                                                     

/Dragica Korpar, mag.oec./                                                                 /Josip Špoljar, oec./ 


